
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 19. april 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 789
Ministeren bedes i forhold til specialevejledningen for neurokirurgi oplyse,
hvorfor et behandlingssted i forbindelse med den nye specialeplan har fået af-
slag på at tilbyde epilepsikirurgi, når kirurgisk behandling af epilepsi virker
godt på patienterne, jf.30 års danske opfølgningsstudier af Jennum og Kjell-
berg, at der i Holland er gode erfaringer med at tildele epilepsikirurgi til flere
behandlingssteder og at en evaluering af det danske epilepsikirurgi-program
viser, at der i gennemsnit er 11 års ventetid til kirurgisk behandling pga. bl.a.
kapacitetsproblemer.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
SUU Alm.del  Spørgsmål 789
Offentligt


